



CMVVK



# مزيل الصدأ بسرعة فائقة

WYN-U™

ريستيندر

مزيل الصدأ بسرعة فائقة

حفظ الوقت العمالة و التكلفة  
ضروري لجميع الصناعات



Easily releases parts bounded and stuck fast due to Corrosion, Rust, Carbon or Tar etc. While guaranteeing harmlessness to Iron, Steel and all other metal parts being absolutely free from corrosive acids or any chemicals which attack Iron, Gunmetal, Steel, Copper, Aluminum etc...

يطلق الأجزاء المقيدة و المحكمة بسهولة و سرعة بسبب كوريسون، صدأ، كربون أو تار و غيرها مع ضمان عدم التضرر للحديد، حديد و جميع مواد معدنية أخرى بكو نها خالية من آسيد كوريسيد أو أية مواد كيميائية التي تهاجم الحديد، الحديد الصلب، النحاس، المونيوم و غيرها.

يتطابق مع IS : 1104

Meets IS : 1154

Batch No.

فتحة رقم

M.R.P. Rs. :

تاريخ الإنتاج

Mfd. In:

تاريخ الانتهاء

An ISO 9001:2000 Certified Company Reg.No. GCS/24108

شركة حاصلة على شهادة إيزو 9001:2000 رقم تسجيل: GCS/24108

ADVANCE AGRISEARCH LTD.

N.H.8. Valsad-396001.INDIA



المحتويات الصافية: ١ لتر

Contents : 1 Litre



## ريستيندر

### مزيل الصدأ بسرعة فائقة

**توجيهات للاستعمال:** الصمامات و المسامير المصدأة: استعمال كمية كافية من ريستيندر و اتركه لفترة حتى يتغلغل مادة ريستيندر بحيد داخل الأجزاء المتأثرة بالصدأ الشديد، يذوب الصدأ و تتحرر الأجزاء و استعمال القوة لتفكيك الأجزاء.

♦ قم بحك الأجزاء المتأثرة بشدة مع جهاز حاد لتسهيل تغلغل مادة ريستيندر بحيد داخل الأجزاء المتأثرة، اغمس قماش قطان في ريستيندر بحيد ثم استعماله إن استعمال المطرقة أيضا تساعد في هذه العملية.

♦ يحتاج مدة من ١٠ إلى ٢٠ دقيقة أو أطول في مواد متأثرة بالصدأ و التاكل بشكل سيئ و في الحالات الاستثنائية يصنع أن يترك إلى يوم تالي حتى يتغلغل ريستيندر بحيد و عندما يكون الأجزاء صغيرة و مصدأة فينصح أن تترك في إناء ملى مع ريستيندر و هذه افضل عملية حيث تكون جميع الأجزاء منفلة و مفكوكة.

**إزالة كربون:** أزل الغطاء و خذ ملعقة من ريستيندر و اعمل الرش في كل أسطوانة عندما يكون المحرك حاراً و اتركه طول الليل و خلال هذه الفترة تكون تجمعات كربون ملينة و ملطقة و يتم تفريغ تجمعات كربون الصباح التالي عند تشغيل المحرك و تنضح كثافة المحرك على الفور.

♦ النوايض المتصدأة: استعمال ريستيندر على النوايض و فواصل القواطع المتأثرة بالصدأ بسوء و هكذا يتم إزالة الصدأ بسهولة و سرعة عن طريق ذوبان الصدأ و الكربون. استعمال ريستيندر و اتركه حتى يتغلغل في المقايض، النوافذ، كراسي المكتب و غيرها.

شركة أيدوانس أيجريسيرج المحدودة

٢٧٥، بيرو فلاتي اين، ايش رقم ٨، دهملتشي ولساد. ٣٩٦٠٠١  
فجرات، الهند تليفون رقم: ٢٢٤٤٠٧ - ٢٢٤٢٠٣ (٠٠٩١٢٦٣٢)  
فاكس رقم: ٢٢٤٥٧٩ (٠٠٩١٢٦٣٢)

# RUSTENDER®

## FAST RUST REMOVER

WYN-U™

QUALITY FOR PROFESSIONALS

ADVANCED FORMULA

SAVES TIME,  
LABOUR AND COST

ESSENTIAL FOR ALL INDUSTRIES



INDISPENSABLE FOR:

Motor Transport, Railways and Water Works, Engineering works, Repair Workshops, Ship Breakers, Defence Armament & Equipments, Ships, Aeroplanes, Heavy Road & Building Construction Machinery, Chemical and other Industrial Plants, Cold Storage Plants, Food Processing Units, Woolen, Cotton, Textile Sugar, Jute and Paper Mills etc...

ضروري ل:

مواصلات سيارات، سكة الحديد أعمال مياه، أعمال هندسية، ورشات تصليح، أعمال تكسير السفن، أسلحة أجهزة الدفاع، طائرات، شوارع عالية مكاتب، إنشاء مباني، مصانع تبريد وحدات تجهيز أغذية، معامل أقمشة صوف، قطان، سكر، جوتة، أوراق غيرها

Rustender™

FAST RUST REMOVER

DIRECTIONS FOR USE :

Rusted Nuts & Bolts etc.: Apply sufficient "Rustender" and allow time to let "Rustender" penetrate properly into badly rusted area. The rust will dissolve and parts be freed, apply force to dismantle the parts.

♦ Scrape around heavily rusted parts with a sharp instrument to facilitate penetration where "Rustender" is applied considering the position of the parts. Cotton waste or a cotton fabric soaked in "Rustender" should be applied. An occasional blow with a hammer will further assist for rapid penetration of "Rustender".

♦ On very large and difficult and heavily corroded jobs from 10 to 20 minutes or longer time should be allowed for "Rustender" to function. In exceptional cases it may be advisable to let the same stand until the next day so as to give "Rustender" ample time to penetrate properly. Where parts are small and heavily rusted, put into a bath filled with "Rustender". This is the most effective method as all jointed parts can be separated by next day easily. Evaporation on "Rustender" is negligible.

**Decarbonising:** Remove the spark plugs and inject or spray about a table spoon full of "Rustender" into each cylinder when engine is warm. Allow to stand overnight during which carbon deposits will be softened and become loose. The carbon deposits will be ejected through exhaust during starting up the engine next morning and engine efficiency improvement will be immediately apparent.

**Rusty and squeaky springs:** Spray "Rustender" on the springs and brake joints etc. It will rapidly and easily spread between the spring leaves and joints, eliminating squeaks and dissolving rust and corrosion.

♦ Apply "Rustender" and let it penetrate to lubricate hinges, casters, taps, handles, windows, pedals and office chairs etc.,

